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Polgármesteri Beszámoló – 2022. december 15.   

 

 

Az előző polgármesteri beszámoló óta eltelt időszak munkáiból és feladataiból szeretnék néhányat kiemelni az 

Önök tájékoztatására. 

A Népjóléti Irodán szociális ügyekben 554 alkalommal született döntés. Ebből 75 települési esetenkénti 

támogatást hagyott jóvá az iroda. Köztemetésre 11, települési gyógyászati támogatás folyósítására 21 

alkalommal került sor. Települési rendkívüli gyermekvédelmi támogatást 17 alkalommal folyósított az iroda. Téli 

rezsitámogatást 79 alkalommal utaltak ki. Karácsonyi támogatást 311 alkalommal folyósítottak. 

A Hatósági Irodán 34 alkalommal került sor működési engedély kiadására, illetve kereskedelmi tevékenység 

bejelentésének tudomásulvételére. Működési engedély visszaadásával kapcsolatban 8 esetben intézkedett az 

iroda. Munkatársaim 218 hagyatéki és 10 birtokvédelmi eljárást folytattak le. Közterület-használati 

engedélyt 91 alkalommal adtak ki. 

 

Az Anyakönyvi és Szolgáltatási Iroda Anyakönyvi Csoportja 242 születésről, 262 halálesetről és 67 

házasságkötésről számolt be.  

 

Az Adóigazgatási Irodán munkatársaim építményadóra vonatkozóan 168 határozatot hoztak, valamint 63 

alkalommal adtak ki adó- és értékbizonyítványt. Magánszemélyek kommunális adója tárgyában 320 

határozatot postáztak. Végrehajtási eljárást 50 esetben folytattak le a kollégák. Azonnali beszedési megbízás, 

illetve letiltás 18 esetben történt. Az iroda fizetési felszólítást 12 adózónak küldött ki. 

 

A Városrendezési és Főépítészi Irodán az adott időszakban összesen 11 határozat született. Lakcím-

nyilvántartási ügyben 35 alkalommal jártak el a munkatársak. Főépítészi szakmai konzultáció 3 alkalommal 

volt. A Hegyvidéki Rendészet összesen 755 esetben szabott ki szabálysértési és közigazgatási bírságot 

az elmúlt időszakban. A munkatársak 74 esetben alkalmaztak kerékbilincset, amiből 4 db-ot külföldi 

rendszámú, 70 db-ot magyar rendszámú gépkocsira helyeztek fel. 

 

Az Oktatási és Közművelődési Iroda ügykörében az alábbi események történtek:  

• A Fővárosi Önkormányzat november 17-én Budapestért díj kitüntetésben részesítette Beöthy Mária 

építészt, a Budapesti Városvédő Egyesület XII. kerületi csoportjának vezetőségi tagját.  

• November 27-én 11 órakor megnyílt az Adventi Vásár a Városháza téren. A megnyitót követően a 

hegyvidéki óvodák és iskolák részére „Advent kincse” címmel meghirdetett rajzpályázat 

eredményhirdetése is megtörtént. A gyermekrajzkiállítás a hivatal földszintjén december 22-ig 

megtekinthető. 

• December 6-án 18 órakor Angyalok üdvözlete címmel karácsonyi alkotóművészeti kiállítás nyílt a 

Galéria 12 kiállítóhelyén.  

A Vagyongazdálkodási Irodán a munkatársak tulajdonosi hozzájárulással kapcsolatban 10 esetben 

intézkedtek, a Földhivatalhoz jelzálogjogtörlési kérelmet 7 esetben küldtek. Lakás- és helyiségbérleti 

szerződést, megállapodást 11 alkalommal kötöttek, illetve módosítottak. Adásvételi szerződést és 

telekszabályozási megállapodást 2 alkalommal kötöttünk. 

 

A Pénzügyi és Költségvetési Iroda beszámolója szerint a 2022.11.14.-2022.12.12. közötti időszakban az 

Önkormányzat nem rendelkezett lekötött bankbetéttel, illetve vásárolt állampapírral sem.  

 

A Városfejlesztési Iroda munkatársai 101 db parkolási engedélyt adtak ki. A kerületben 19 helyszínre 

adtunk ki közútkezelői hozzájárulást.  

 

Közbeszerzési eljárások: 

• „Böszörményi úti portálcsere és homlokzati felújítás” – Az eljárás lezárult. A döntés napja: 11.15.  

• „Játszótér fejlesztés” – Az eljárás lezárult. A szerződéskötés napja: 11.25.  

• „Villamosenergia-beszerzés” – Az eljárás lezárult. A döntés napja: 12.05. 

• „Budapest XII. kerület közigazgatási területén kamerarendszer bővítése” – Az eljárás lezárult. A 

döntés napja: 12.05.  
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Társasházi pályázatok: 

• A közös képviselők, lakók, bejelentők tájékoztatása telefonon és e-mailben is megtörtént. 

• A társasházak részére meghirdetett pályázatok nyerteseitől a támogatások kifizetése érdekében az 

elvégzett munkákról az elszámolások folyamatosan érkeznek be, melyek ellenőrzése és a Pénzügyi 

irodára való továbbítása folyamatban van. 

 

Elkészült fejlesztések, beruházások: 

• Az intézményekben október második felében elindult a fűtés. Minden egyes intézményben ellenőriztük 

a helyiségek hőmérsékletét, a kazán beállításait, hogy optimálisan és a lehető legtakarékosabban 

működjön a rendszer. E célból, a radiátorvédők alsó és felső részét eltávolítottuk, biztosítva a meleg 

levegő megfelelő áramlását.  

• A Városmajor u. 71. szám alatti öltözőkonténerek helyszíni szerelése elkészült, a víz-, csatorna- és 

elektromos bekötéssel együtt. A konténereket átadtuk a Hegyvidék Sport Nonprofit Kft.-nek 

használatra.  

• Elkészültek a Városmajori óvoda alapmegerősítési és részleges födémcsere munkái. A gyerekek újból 

birtokba vehetik a teljes udvart. 

 

Folyamatban lévő felújítások, fejlesztések:  

• Folyamatban vannak a Normafa Síház bővítésének kivitelezési munkái.  

 

Út- és parkolóépítési munkák: 

• A Városmajor u. – Szamos u. találkozásánál a gyalogátkelőhely elkészült. 

• A Mártonhegyi út zsákutca szakaszban a járda- és útjavítást elkészítettük. 

• A Lóránt út felújításának I. és II. üteme befejeződött, a műszaki átadás megtörtént. 

 

Egyéb események, intézkedések: 

 

Tájékoztató az önkormányzati intézményekben végrehajtott energetikai intézkedésekről 

Határozott intézkedések váltak szükségessé az önkormányzat intézményeiben szeptember közepén a háború 

okozta energiaválság kezelésére. 

A jövőre tíz-tizenkétszeresére emelkedő rezsiköltségek miatt az intézmények energiafelhasználásnak azonnali 

és szigorú felülvizsgálatára volt szükség. E munka koordinálására létrehoztuk az energetikai munkacsoportot, 

amely az elmúlt két hónapban felmérte az intézmények energiafelhasználásnak módjait, majd előírásokat 

fogalmazott meg a költséghatékonyabb energiafogyasztás érdekében. A felmérés az önkormányzati 

bölcsődéket, óvodákat, a szociális, sport- és kulturális intézményeket, valamint a Polgármesteri Hivatalt 

érintette. Az átfogó intézkedési csomag eredményeképpen a megtakarítás minimálisan meghatározott, 25 

százalékos mértéke már november végére teljesült. Ezzel a lehető legrövidebb időn belül, még az idén, a 

drasztikus energiaár-emelkedés előtt sikerült racionalizálnunk az intézmények energiafelhasználását. 

 

Megállapodás született a fogaskerekű pótlásáról 

 

A legutóbbi ülésén a Fővárosi Közgyűlés egyhangúlag támogatta azt az előterjesztést, amely kimondja: 

szükségesnek tartják a fogaskerekű vasút menetrend szerinti közlekedésének mihamarabbi, de legkésőbb jövő 

áprilisi visszaállítását, és a képviselők felkérték a főpolgármestert, szerepeltesse az uniós fejlesztési tervek 

között a fogaskerekű felújítására és a Széll Kálmán térig, illetve a Normafáig történő meghosszabbítására 

vonatkozó terveket. A testület jóváhagyta azt is, hogy a felújítás ideje alatt úgynevezett igényvezérelt 

telebusszal biztosítják a környéken élők közlekedését. A Főváros Közgyűlés elfogadta a hegyvidékiek 

javaslatát, és szavát adta arra, hogy nem szünteti meg a fogaskerekűt. A főpolgármester ígéretet tett arra, 

hogy a részletekről - például a pótlóbuszok menetidejéről, gyakoriságáról - a BKK egyeztetést folytat az 

önkormányzattal. 

Ezzel sikerült elérni, hogy a BKK figyelembe vegye a hegyvidéken élők igényeit és érdekeit. Köszönetet 

mondanék Fonti Krisztina alpolgármesternek és a jelenlévő hegyvidéki polgároknak azért, hogy határozottan 

kiálltak a fogas megmentése érdekében, és több ezer aláírást gyűjtöttek össze. 
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A részletekkel kapcsolatos egyeztetés a Hegyvidéki Önkormányzat és a BKK között december 13-án 

megtörtént, és egyúttal sikerült megállapodni a 105-ös busz járatsűrűségről is. 

A megállapodás értelmében a reggeli és a délutáni csúcsidőben, az érintett iskolák tanítási rendjéhez igazodó 

menetrendszerinti járat helyettesíti a fogaskerekűt a januári iskolakezdés napjától. A pontos menetrend 

megtervezése folyamatban van, arról később adunk tájékoztatást. 

Megállapodás született arról is, hogy csúcsidőn kívül a felfelé történő közlekedés megkönnyítésére előzetes 

telefonos időpontegyeztetés nélkül is elindulnak a buszok a Városmajori megállóból abban az esetben, ha van 

utasa a busznak. A fennmaradó napszakokra a fogaskerekű felújításának idejére már bevezetett úgynevezett 

igényvezérelt telebusz szolgáltatás is megmarad. A BKK tájékoztatása szerint a telefonos rendelés lehetőséget 

ad arra is, hogy napokra, vagy akár egész hétre előre időzítve jelezzék igényüket az utasok. 

A 105-ös busszal kapcsolatban a Hegyvidéki Önkormányzat azt kérte a BKK-tól, hogy a mostani 20 perces 

járatsűrűség ismét 10 perces lehessen. A fővárosi közlekedési cég ezt szakmai okokból nem tudta vállalni, 

ezért kompromisszumos megoldásként 15 perces járatsűrűségben egyeztünk meg. 

 

 

Minden kedves Képviselőtársamnak boldog karácsonyt és sikerekben gazdag új évet kívánok. 
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Tájékoztató a 2022. november 14. – december 12. közötti munkákról és eseményekről a Normafa Park 

területén 

 

A Normafa Park Intézmény beszámolója: 

Az intézmény munkatársai folyamatosan végzik a területen a szükséges erdészeti és parkfenntartó munkákat, 

a szemetesek ürítését és a szemétszedést.  

A játszóterek ellenőrzése naponta megtörténik. Rendszeres a játszótéri eszközök karbantartása, az 

ütéscsillapító mulcs feltöltése, szükség esetén cseréje. 

Folyamatos a területen lévő WC-k ellenőrzése és napi két alkalommal történő takarítása. 

A Fácános és a Sport Hotel őrzése 0-24 órában biztosított.  

A munkatársak rendszeres terepbejárás során többek között ellenőrzik a turistautakat, hogy van-e kidőlt vagy 

veszélyes fa, illegális hulladék- vagy zöldhulladék-lerakás, szándékos kártétel, gyújtogatás. Szükség esetén 

elvégzik a takarítást, az útra dőlt fák eltávolítását, valamint az erdei utakon lévő vízelvezetők kitisztítását. 

Folyamatosan frissítik a Normafa Park honlapját, illetve kommunikálják az intézmény facebook oldalán az 

aktuális állapotot, fontos híreket. 

  

Főbb munkák, események az adott időszakban: 

  

• A kidőlt fákat összevágták és eltávolították a turistautakról. 

• Kitakarították a tűzrakókat. 

• Tájékoztatták a látogatókat a Normafa sporttörténetével kapcsolatban, és kirándulási javaslatokkal 

látták el az érdeklődőket. 

• Elláttak egy hölgyet az erdei tornapálya környékén (elesett és eltörte a bokáját, kihűlés veszélyeztette). 

Elszállították a parkolóba a mentőkhöz, majd átadták az OMSZ-nek. 

• Levágták a belógó ágakat a réteken és erdei utakon, valamint a sífutópálya szélén. 

• Áthelyezték a keresztet az Anna-rét környezetében. 

• Kitakarították a vízátereszeket az utakon és erdei utakon. 

• Lefújták a lombot az erdei utakról és a Jánoshegyi útról. 

• Kivágták a veszélyes fákat a 11 EY erdőrészletben. 

• Levágták a belógó és világítást zavaró ágakat a gumiborítású futóút felett. 

• Megkezdték a hógyártást a sífutópályán. 

 

 

A Városfejlesztési Iroda beszámolója: 

• A Jánoshegyi út volt Sport Hotel előtti területén, valamint az Eötvös út 48-nál a nyomásfokozó aknák 

gépészeti és irányítástechnikai szerelési munkái befejeződtek, a próbaüzem folyamatban van. 

• A Normafa szánkó- és sípályánál a hóágyúk beüzemelése megtörtént, és a medencében 

rendelkezésre álló vízből havat készítettek. 

• Az Eötvös út útfelújítása során a Jánoshegyi út sorompótól a Síházig a gyengeáramú közmű kiváltása, 

valamint a futóút és az útaszfalt marása, sznyegezése elkészült.  

• Az Eötvös úton a Síháztól a Normafa útig folyamatban van a sípálya felől a szegély építése. 


